
 
 

KORT VERSLAG VAN SESSIE 2 VAN 2017 
 

Onderwerp Woonagenda 

Voorzitter S. Smeets 

Griffie S. Neeskens 

Aanwezige raadsleden M.T.G. Bok, B. Hageman, M.M. Hillebrink, F.H. Kappen, R.A. 
van Koten, C. Ockeloen, P. Stam 

Aanwezige 
steunfractieleden 

J. Bot, P. Koopman, R.E. van Kouteren, H.M. Post, E. Waljaard 

Aanwezige 
portefeuillehouder 

F. Bal  

Aanwezige ambtenaren / 
externe deskundigen 

B. de Groot 

 
 

De voorzitter leidt het onderwerp kort in. Er wordt geen gebruik gemaakt van de 
rondvraag.  
 
Het woord is aan de aanwezige fractieleden. De reacties zijn positief. De 
woonagenda is helder, bevat mooie plannen en is een goede opstap naar de 
prestatieafspraken. Op sommige punten mag de woonagenda wel wat concreter 
geformuleerd worden. Er worden meerdere vaagheden gebruikt als “aandacht voor”. 
Dit is te vaag. Het is positief dat de gemeente inzet op differentiatie in de wijken. Er is 
zorg over de stijging van de woonlasten en de betaalbaarheid. Circa één derde heeft 
te maken met te hoge woonlasten. Hoe gaat de gemeente hiermee om? Er moet 
extra aandacht zijn voor woningen in het middensegment. Andere aandachtspunten 
zijn het creëren van betaalbare huurwoningen voor jongeren, de urgentie en 
spreiding van statushouders, de vierentwintig kanswoningen, beschikbare grond in 
Velsen en het bevorderen van doorstroom.  
 
Het woord is aan de wethouder, de heer Bal. De directeuren van de 
woningcorporaties werken mee aan de spreiding van de statushouders. Er wordt 
ingespeeld op een optimale spreiding over de verschillende kernen. Vooralsnog is 
twaalf weken voldoende voor spreiding. De instroom in Nederland wordt minder en er 
is ook de wachtkamersfunctie. De evaluatie van de prestatieafspraken gaat eind dit 
jaar, begin volgend jaar plaatsvinden. Woonlasten mogen niet hoger zijn als er 
duurzaamheidsmaatregelen zijn getroffen. Een voorbeeld hiervan is de Melklaan in 
Velsen-Noord. Dit geldt niet bij kwaliteitsverbetering van de woning. De wethouder 
neemt de verhouding tussen woonlastengarantie en kwaliteitsverbetering mee als 
aandachtspunt. Er is gesproken over de druk op het middensegment. De 
woningcorporaties hebben hierin hun verantwoordelijkheid genomen. De doorstroom 
wordt zoveel mogelijk bevordert. Jongeren kunnen in aanmerking komen voor een 
toelage. Er wordt regelmatig onderzoek uitgevoerd naar de betaalbaarheid van 
huurwoningen en daar wordt de raad over geïnformeerd. Voor of na het reces komt 
er een plan om tot uitvoering over te gaan tot de vierentwintig kanswoningen in de 
regio. De wethouder komt hierop nog schriftelijk terug. Het woningmarktbeleid wordt 
in de regio IJmond en Zuid-Kennemerland uitgevoerd. De kerngetallen zijn uit 2015, 
na de zomer komen er nieuwe kerngetallen.  



De termen en teksten in de woonagenda zullen worden aangescherpt en meer 
concreet gemaakt worden. De raad wordt op de hoogte gebracht van de  
prestatieafspraken.   
 
De voorzitter constateert dat de woonagenda voldoende is behandeld en dat het voor 
nadere uitwerking terug kan naar college.  
 
 

Toezeggingen 
Wethouder Bal komt schriftelijk terug op de vragen m.b.t. de kanswoningen 

De termen en teksten in de woonagenda worden aangescherpt en meer concreet 
gemaakt.  

 


